
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 23. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 1064
Vil ministeren svare på, om det er meningen med den nye vejlov, at den skal
bruges til at presse nye, interessante og ikke mindst miljøvenlige transportløs-
ninger ud af København og Danmark? Der henvises til artiklen "Nyt bil-kon-
cept får ikke bybilslicens i København" bragt den 17. september 2014 i Ber-
lingske Business Transport.
Kilde: http://www.business.dk/transport/nyt-bil-koncept-faar-ikke-bybilslicens-i-
koebenhavn

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jan E.
Jørgensen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jan.E@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand
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